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PROTOKÓŁ Nr II 
z sesji Rady Gminy w dniu 13 grudnia 2010 r. 

pod przewodnictwem Pani Teodory Wójcik – Przew. R.G. 
 

Stan Rady  15 osób 
Obecnych  15 osób 
 
W sesji uczestniczyli : 
1. Pan Marcin Uchman - Wójt Gminy Cegłów 
2. Pani Kinga Łoniewska - Sekretarz Gminy  
3. Pani Hanna Brynk  - Skarbnik Gminy 
4. Pan Arkadiusz CzyŜewski  - przedst. Kancelarii radców Prawnych  
5. Pani Katarzyna Korzeń - Kierownik GOPS 
6. Pani Mirosława Cabaj  - Kierownik Referatu do spraw komunalnych UG 
 
Kierownicy jednostek organizacyjnych : 
7. Pani Danuta Grzegorczyk - Dyr. GBP w Cegłowie 
8. Pan Waldemar Jabłoński - Kierownik SP ZOZ w Cegłowie 
9. Pani Beata Walas   - Dyr. Zesp. Szkol. w Cegłowie 
10. Pani Anna Stelmaszczyk - Dyr. Szkoły Podst. w Podcierniu 
11. Pani Jadwiga Rybińska - Dyr. Zesp. Szkol. w Piasecznie 
12. Pan Zygmunt Boruta - Dyr. Szkoły Podst. w Wiciejowie 
13. Pani Jadwiga Kaczorek - Przew. G.R.P.A. i N 
14. Pan Andrzej Boniakowski- Kierownik ZGK w Cegłowie 
 oraz sołtysi i zaproszeni goście zgodnie z załączoną listą obecności   
 
Ad. pkt. 1.  
Przewodnicząca Rady Gminy – Pani Teodora Wójcik dokonała otwarcia II zwyczajnej 
sesji Rady Gminy. Przewodnicząca stwierdziła, Ŝe obrady będą prawomocne poniewaŜ na sali 
w chwili rozpoczęcia obrad jest obecnych 14 radnych co stanowi 93,3 % składu Rady. 
Pani Przewodnicząca serdecznie powitała wszystkich zebranych a przede wszystkim: 
Pana Marcina Sawickiego –  przedstawiciela Urzędu Marszałkowskiego,Panią delegowaną 
przez Posła Borkowskiego , Panią Janinę Laskowską – przedstawicielkę R.O.D.R. w Mińsku 
Mazowieckim, Panią Dyr. DPS w Mieni , przedstawicieli jednostek OSP i przedstawicielki 
KGW, Panią Lucynę Bajszczak – Prezesa Stow. Rozwoju Wsi Podciernie i Okolic, 
przedstawicieli Maz. Izby Rolniczej, Pana Gąsiorowskiego – Przew. GKW, państwa radnych, 
sołtysów, mieszkańców, prasę, byłych radnych, Kierowników jednostek organizacyjnych,  - 
Panią Danutę Grzegorczyk – Dyr.  GBP, Pana Kierownika SP ZOZ – Waldemara 
Jabłońskiego, Panią Jadwigę Kaczorek – Przew. GKRPA i N, Pana Andrzeja Boniakowskiego 
– Kierownika ZGK oraz jeszcze raz przeprasza jeśli kogoś pominęła i serdecznie wita 
wszystkich, którzy są obecni a których nie wymieniła. 
 
Ad. pkt. 2. 
Przewodnicząca Rady Gminy – przedstawiła proponowany porządek obrad : 

1. Otwarcie sesji Rady Gminy i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Informacja o wyłoŜeniu protokołu z I sesji Rady Gminy 
4. Wręczenie zaświadczenia o wyborze na Wójta Gminy Cegłów przez 

Przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej. 
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5. ZłoŜenie ślubowania przez Wójta. 
6. Wystąpienie Wójta Gminy i zaproszonych gości 
7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

- wyboru składu osobowego i ilościowego stałych Komisji Rady Gminy  oraz 
ich Przewodniczących 

- ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy 
8. Interpelacje i zapytania. 
9. Sprawy bieŜące i organizacyjne. 
10. Przyjęcie protokołu z I zwyczajnej sesji Rady Gminy, 
11. Zamknięcie obrad. 

Przewodnicząca zapytała kto z państwa radnych, czy Pan Wójt elekt - chciałby rozszerzyć 
porządek obrad czy ewentualnie dokonać jakiś zmian? 
Nikt nie zgłosił propozycji zmian odnośnie zaproponowanego porządku obrad. 
W związku z powyŜszym Przewodnicząca poprosiła o przegłosowanie porządku obrad, który 
wcześniej przedstawiła . 
Porządek obrad przegłosowano i przyjęto jednogłośnie.  
Głosowało 14 radnych obecnych na sali obrad. 
 
Ad. pkt. 3. 
Przewodnicząca Rady Gminy  poinformowała, Ŝe protokół z I sesji Rady Gminy został 
wyłoŜony do wglądu. 
 
Ad. pkt. 4. 
Pani Przewodnicząca poprosiła Pana Mirosława Gąsiorowskiego – Przewodniczącego 
Gminnej Komisji Wyborczej o wręczenie zaświadczenia o wyborze na Wójta Gminy Cegłów. 
Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej – Pan Mirosław Gąsiorowski wręczył Panu 
Wójtowi elektowi - Marcinowi Uchmanowi zaświadczenie o wyborze na Wójta Gminy 
Cegłów. 
Następnie Przewodnicząca poinformowała, Ŝe teraz przystąpimy do złoŜenia ślubowania 
przez Wójta elekta i poprosiła wszystkich o powstanie a Pana Wójta o złoŜenie ślubowania. 
Wójt złoŜył ślubowanie powtarzając za Przewodnicząca słowa roty i dodał słowa „ tak mi 
dopomóŜ Bóg”. 
 
Ad. pkt. 5. 
Wójt – Pan Marcin Uchman podziękował , wyraŜając najgłębsze wyrazy wdzięczności 
mieszkańcom gminy Cegłów za uczestnictwo w zakończonych wyborach samorządowych , 
składając szczególne podziękowania swoim wyborcom za okazane zaufanie i powierzony 
urząd. Pan Wójt stwierdził, Ŝe zrobi wszystko co w jego mocy aby nie zawieść pokładanych 
w nim nadziei. Wójt  podkreślił, i Ŝ wierzy, Ŝe wraz z zakończeniem kampanii wyborczej 
zapanuje w gminie spokój , wzajemny szacunek i atmosfera pracy, bo tylko w ten sposób 
jesteśmy w stanie sprawić, Ŝeby nasza mała ojczyzna była nowocześniejsza, bezpieczniejsza i 
bogatsza. W swoim wystąpieniu  Pan Wójt  pogratulował wszystkim wybranym na radnych  i 
zaznaczył, Ŝe czeka nas wiele pracy na rzecz naszej społeczności ale jest przekonany, Ŝe w 
duchu wzajemnego szacunku i zrozumienia uda się nam wiele osiągnąć a na to czekają nasi 
wyborcy, sąsiedzi i przyjaciele . Pan Wójt skierował równieŜ podziękowania do znakomitego 
grona sołtysów oraz członków i sympatyków Komitetu Wyborczego PSL za zaufanie i 
wspieranie go w trakcie kampanii. Pan Wójt podkreślił, Ŝe czuje się zaszczycony współpracą 
z tak wspaniałymi ludźmi jacy startowali wspólnie z nim w wyborach samorządowych. 
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Wójt podziękował za poparcie udzielone przez  kontrkandydatów z I tury – Pani Teodory 
Wójcik oraz Pana Wojciecha Szymanka . Serdecznie teŜ dziękuje ustępującemu Wójtowi  
Gminy – Krzysztofowi Miklaszewskiemu za ponad 5 lat pracy na rzecz naszej gminy. 
Co do planów na rozpoczynającą się kadencję Pan Wójt chciałby aby w kaŜdej wydanej 
złotówce z budŜetu gminy towarzyszyła przynajmniej jedna złotówka pochodząca ze środków 
zewnętrznych. Priorytety, do których Pan Wójt będzie przekonywał Radę, to:  
modernizacja dróg gminnych, dokończenie kanalizowania Cegłowa w połączeniu z 
rozbudową oczyszczalni ścieków, ma równieŜ nadzieję, Ŝe dla pozostałej części gminy uda 
się wybudować przydomowe oczyszczalnie ścieków. Wójt chciałby teŜ aby nasza gmina 
została wyposaŜona w szerokopasmowy dostęp do internetu w ramach projektu 
wprowadzonego przez województwo mazowieckie – „Internet dla Mazowsza”. 
Celem Wójta jest równieŜ termomodernizacja placówek oświatowych , budowa kompleksów 
sportowych m.in. w ramach projektu „Moje boisko Orlik 2012”. Ponadto Wójt chciałby aby 
powstały profesjonalne place zabaw dla najmłodszych pociech , chciałby kontynuować 
współpracę z jednostkami OSP oraz KGW oraz to co było nie zrealizowane przez całą 
kadencję czyli „witacze” . Jednocześnie Wójt chciałby wspierać oddolne inicjatywy 
mieszkańców poprzez fundusz sołecki i prowadzenie szkoleń w ramach POKL m.in. z 
zakresu pierwszej pomocy. Wójt chciałby aby w naszej gminie powstał punkt konsultacyjno -
doradczy w sprawach pozyskania funduszy unijnych czy porad prawnych współfinansowany 
z programu operacyjnego „Kapitał Ludzki”. Wójt chciałby równieŜ nawiązać współpracę 
partnerską  z innymi JST z terenu kraju czy Unii Europejskiej .  
Wójt podkreślił, Ŝe chciałby ściśle współpracować z Radą Gminy szukając najlepszych 
rozwiązań i kompromisów i jeszcze w tym roku a najpóźniej w styczniu przyjąć wspólnie  z 
radnymi plan działania na najbliŜsze cztery lata. Na zakończenie Pan Wójt podziękował 
swojej Ŝonie – Hani za wsparcie, którego udzieliła mu w trakcie trudnych dni kampanii , 
zdradzając tajemnicę, Ŝe trudniej było ją przekonać do startu jego osoby w tych wyborach , 
niŜ te wybory wygrać. Jeszcze raz Wójt podziękował wszystkim i zaprosił do współpracy. 
Przewodnicząca Rady Gminy – Pani Teodora Wójcik , zwracając się do Pana Wójta i 
wszystkich obecnych stwierdziła, Ŝe ma zaszczyt pogratulować Panu wyboru na Wójta naszej 
gminy  dodając, Ŝe to co Pan przedstawił w swoim ekspoze  - chociaŜ Pan nie lubi tego słowa 
– to stanie się ciałem i to wszystko będziemy mogli zrealizować. Przewodnicząca cieszy się 
bardzo, Ŝe nadmienił Pan Wójt to, Ŝe współpraca z Radą Gminy chciałby Pan aby układała się 
właściwie, poniewaŜ bez współpracy niestety nic nie moŜemy zrobić a organami gminy jest 
Rada Gminy i Wójt. Przewodnicząca jeszcze raz składa najserdeczniejsze gratulacje i 
wręczyła Panu Wójtowi kwiaty. 
Pani Przewodnicząca poinformowała, Ŝe w tym czasie doszedł do nas Proboszcz Parafii w 
Kiczkach, którego chciałaby serdecznie powitać – Ks. Sławomir Safader. 
Pani Przewodnicząca dodała, Ŝe przeoczyła i nie powitała Ŝony -  juŜ w tej chwili Wójta, 
więc bardzo serdecznie wita oraz Pana Artura Trzaskomę i bardzo przeprasza . Pan Artur 
Trzaskoma, nasz Dzielnicowy znany mam - jest w zastępstwie Komendanta , któremu 
obowiązki nie pozwoliły tu być. Pani Przewodnicząca jeszcze raz wita wszystkich, którzy byli 
i przybyli. 
Następnie Pani Przewodnicząca poinformowała,  Ŝe teraz będzie czas – jeśli będzie taka 
wola na wystąpienie gości i składanie gratulacji wybranemu Wójtowi Gminy. 
Jako pierwsza głos zabrała Pani Justyna PoboŜy,  która wraz z Panem Łukaszem 
Wiszniewskim  z upowaŜnienia Posła Krzysztofa Borkowskiego złoŜyła serdeczne gratulacje 
Panu Wójtowi i przeczytała list, który skierował do Pana Wójta. 
Treść listu jest następująca: 
„ Serdecznie gratuluję Panu zwycięstwa w wyborach samorządowych w walce o urząd Wójta 
Gminy Cegłów. Jest to wyraz ogromnego zaufania i poparcia społecznego a zarazem nadziei 
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na Pana skuteczne zaangaŜowanie słuŜbie publicznej ,aktywność działania na rzecz rozwoju 
gminy w tym zabieganie o środki na nowe inwestycje oraz działania słuŜące poprawie bytu 
mieszkańców gminy. śycząc powodzenia na obejmowanym stanowisku , ze swej strony 
deklaruję gotowość szerokiej i owocnej współpracy. Mam nadzieję, Ŝe będzie układała się 
pomyślnie przy rozwiązywaniu problemów lokalnych. Równocześnie Ŝyczę wielu sukcesów 
zawodowych i wytrwałości w dąŜeniu do zamierzonego celu, osobistej satysfakcji w 
wypełnianiu zaszczytnych i odpowiedzialnych obowiązków oraz aby w Ŝyciu politycznym i 
prywatnym kaŜdy dzień kończył się sukcesem a nowy pomysłami na lepsze jutro”. 
Pan Wójt  serdecznie dziękuje, poniewaŜ Poseł Borkowski kilkakrotnie odwiedził naszą 
gminę w trakcie ostatnich dni, wyraŜając nadzieję, Ŝe jeszcze częściej będziemy gościć go i 
wykorzystując jakby jego moŜliwości w pozyskiwaniu środków dla naszej gminy.  
Jako następny głos zabrał Pan Mariusz Sawicki , który w imieniu Pana Adama Struzika 
Marszałka Województwa Mazowieckiego pogratulował koledze Marcinowi pozyskania tego 
Urzędu i powiedział kilka słów na temat tego, czego świadkiem jesteśmy w chwili obecnej : 
„ Tak jak państwo wiecie na początku lat dziewięćdziesiątych w związku z róŜnymi 
reformami zarówno rynkowymi, gospodarczymi jak i społecznymi robi się właśnie samorząd. 
Pojawiła się definicja, która jak się okazuje po dzisiejszych wyborach czy w ogóle po 
jakichkolwiek wyborach sprawdza się bardzo dobrze. Tak naprawdę , państwo jako osoby 
mieszkające w gminach jesteście doskonałymi przedstawicielami samorządów, jesteście 
doskonałymi przedstawicielami osób, które działają w ramach wspólnych celów, które są 
stawiane właśnie na szczeblu gminnym. Dzisiejsza nominacja kolegi – Marcina Uchmana jest 
jakby pewnego rodzaju przełomem, jeŜeli chodzi o samorząd, dlatego, Ŝe pojawiają się na tak 
waŜnych szczeblach jak Wójta osoby młode, energiczne, dynamiczne, które od początku 
swojego zamieszkania są z tą gminą związane i chcą dla tej gminy robić jak najwięcej, 
dlatego chciałbym Ŝyczyć – Marcin Tobie – wszystkiego najlepszego i mam nadzieję, Ŝe 
razem z Radą Gminy spowodujecie, Ŝe wzrosną zarówno liczne inwestycje w gminie jak i 
powstaną nowe miejsca pracy”. 
Pan Mariusz Sawicki serdecznie gratulując, przekazał Panu Wójtowi prezent. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Pan Zygmunt Kaska , jako przedstawiciel straŜy –
Prezes ZG OSP - wydał komendę skierowaną do przedstawicieli jednostek OSP z terenu 
gminy Cegłów : „ Druhowie straŜacy – baczność” , „ Spocznij”,  „ W szeregu zbiórka” . 
Następnie Pan Zygmunt Kaska zwrócił się do Pana Wójta z następującymi słowami:„ Panie 
Wójcie, my jako StraŜ Ochotnicza, reprezentująca w tej chwili nasze jednostki z 
poszczególnych druŜyn, Ŝyczymy Panu Wójtowi jak najlepszych , owocnych dni pracy, dni 
samych słonecznych, pozytywnych. Jesteśmy z Tobą w dzień i w nocy , w piątek, świątek i w 
niedzielę. Chcielibyśmy, Ŝebyś nie zmarnował tego , bo my pracujemy społecznie ale 
chcemy, Ŝebyśmy mieli w czym jechać do akcji i czym ratować . Jest to naprawdę, Ŝe  nasz 
wyjazd  wiąŜe się z czyjąś tragedią i nie da się tego ukryć ale my jesteśmy po to, Ŝebyśmy tą 
tragedię zminimalizowali do minimum, tak, Ŝe jeszcze raz proszę, aby nasza współpraca 
układała się dobrze, Ŝeby nam w naszych garaŜach nie kapało na głowę , Ŝebyśmy mieli 
odpowiedni sprzęt, który nie musi być z najwyŜszej półki ale Ŝeby był. Dziękujemy za juŜ, 
chociaŜ nie byłeś jeszcze Wójtem , byłeś radnym – wzbogaciła się nasza gmina o trzy 
samochody bojowe a jest to: Podciernie, Podskwarne i w Cegłowie . Nasz sprzęt jest juŜ w 
miarę dobry ale chcemy, bo są jeszcze drobne sprawy, które trzeba na bieŜąco uzupełniać i 
tak jak wspomnę – od dwóch lat walczę o prądownicę i rozdzielacz, którego do tej pory nie 
mogę się doczekać i mówię o tym ale efekt jest taki jaki jest. 
Na zakończenie swojego wystąpienia Pan Zygmunt Kaska oznajmił, Ŝe chce Wójtowi 
wręczyć statuetkę dodając, Ŝe :” jest to straŜak z wynoszącym dzieckiem i niech ono Ci słuŜy 
i miej zawsze nas w opiece”. 
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Będąc przy głosie radny – Pan Zygmunt Kaska , jako przedstawiciel straŜy przekazał teŜ, 
Ŝe chce Wójtowi wręczyć zaproszenie na Zarząd Gminny, który odbędzie się w sobotę w 
Posiadałach o godz. 1700 a przy okazji równieŜ Pani Przewodniczącej chce teŜ wręczyć 
zaproszenie na tą uroczystość.  
Pan Wójt podziękował Prezesowi Kasce oraz wszystkim tutaj zgromadzonym Prezesom z 
poszczególnych jednostek , zapewniając ze swojej strony, Ŝe będziemy naciskać na 
Marszałka, Ŝeby program wymiany wozów bojowych był kontynuowany równieŜ w tej 
kadencji i Ŝeby te pieniądze z budŜetu Województwa przyszły do naszej gminy ale tu 
pojawiły się nowe moŜliwości – przyjechał do nas w niedzielę Prezes Skrzyczyński i tu teŜ 
będzie moŜliwość pozyskania jakiś środków, czy to na ocieplenie samych budynków w straŜy 
czy na samą wymianę wozów. Wójt podkreślił, Ŝe będzie to dla niego jeden z priorytetów 
współpraca z jednostkami OSP , dziękując serdecznie zakończył słowami: „Do dzieła”. 
Pan Zygmunt Kaska – Prezes ZG OSP na zakończenie wydał druhom komendę: 
„Baczność”, „Spocznij”, „ Z tylu na miejsca rozejść się”. 
Pani Przewodnicząca poprosiła Księdza Proboszcza z Kiczek o udzielenie błogosławieństwa 
dla nowego Wójta i nas - nowo wybranych radnych i niech to będzie ekumeniczne 
błogosławieństwo. Wszyscy KsięŜa z obrębu naszej gminy zostali zaproszeni na tą 
uroczystość i dziękujemy, Ŝe mamy tu jednego chociaŜ w jednej osobie . 
Ksiądz Sławomir Safader wspomniał, Ŝe w dniu wczorajszym w Kiczkach modliliśmy się za 
ustępującego Wójta i za nowo kreowanego o błogosławieństwo dla jednego i drugiego oraz 
potrzebne łaski , bo w Ŝyciu trzeba siać dobro a następnie  z serca udzielił błogosławieństwa 
Wójtowi i radnym.  
Przewodnicząca R.G. podziękowała i zwróciła się z pytaniem, czy ktoś jeszcze chciałby 
zabrać głos? 
Jako następna głos zabrała Dyrektor DPS św. Józefa w Mieni – Pani Małgorzata Chwedoruk 
wraz z radną byłej piątej kadencji – Pani Marią Orzechowską . 
Pani Dyrektor zwróciła się do Pana Wójta w imieniu całej społeczności DPS, wszystkich 
mieszkańców i pracowników serdecznie gratulując i prosi aby nie zapominał Pan o tym, Ŝe 
mieszkańcy DPS stanowią integralną część tej gminy i jest to duŜa grupa osób , prawie 200 
podopiecznych, którzy teŜ i na Pana głosowali . Pani Dyrektor zaznaczyła, Ŝe liczą na dobrą 
współpracę i prosi aby Pan Wójt kierował się w swym zarządzaniu nie tylko rozumem ale teŜ 
i sercem. 
Pan Wójt podziękował serdecznie i podkreślił, Ŝe jest tu wiele działań i wynika 23 konkursy 
z Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, dlatego myśli , Ŝe dla DPS-u moŜna będzie coś z 
tego wymyśleć. 
Pani Przewodnicząca udzieliła głosu Pani Annie Kotuniak – Przew. KGW z Podciernia , 
która zwróciła się do Wójta ze słowami:, cieszę się Panie Wójcie młody, Ŝe nareszcie z 
naszych stron zza lasu jest nasz obywatel dla nas  wszystkich bo zawsze były tamte strony ale 
nareszcie jest tutaj. Pani Kotuniak Ŝyczy Wójtowi wszystkiego dobrego : dobrej pracy, 
dobrego zrozumienia od ludzi i wszelkich łask od Boga, Ŝeby Ci Pan Bóg dopomagał, Ŝebyś 
dobrze rządził gminą 
Przewodnicząca R.G. podziękowała Pani Przewodniczącej z Podciernia i ogłosiła 15 minut 
przerwy na składanie Panu Wójtowi gratulacji. 
Po przerwie Przewodnicząca przystąpiła do dalszej części obrad. 
 Przewodnicząca R.G. poinformowała, Ŝe z przyczyn technicznych , poniewaŜ jeden z 
radnych ma dojechać ale nie wiemy jak duŜe będzie opóźnienie , proponuje aby przesunąć w 
uchwałach,  uchwałę w sprawie wyboru do Komisji na drugie miejsce a teraz zająć się 
uchwałą w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta gminy. Przewodnicząca wyjaśniła, Ŝe 
dlatego jest taka propozycja poniewaŜ jeŜeli nie byłoby radnego Pana Chmielewskiego przy 
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uchwalaniu składów komisji , to na następną sesję musielibyśmy zmieniać , powtarzać i 
jeszcze raz wracać do tej uchwały i wprowadzać do porządku obrad. 
Pani Przewodnicząca  przypomniała,  Ŝe wynagrodzenie Wójtowi Gminy ustala Rada Gminy 
w formie uchwały. Na to wynagrodzenie wchodzą następujące części składowe:  
1.  wynagrodzenie zasadnicze, 2. dodatek funkcyjny oraz 3. dodatek specjalny i 4. dodatek za 
wysługę lat do 20 % czyli ci co dłuŜej pracują mają tylko 20 %. Reguluje to ustawa o 
pracownikach samorządowych. Wyciąg państwo radni dostali łącznie z tabelką , która 
przewiduje w poszczególnych grupach widełki . W pkt. 4 tabelki jest zapis, Ŝe Wójt, 
Burmistrz w gminie do 15 tys. mieszkańców – wynagrodzenie zasadnicze 4 200 zł do 5 900 zł 
, maksymalny poziom dodatku funkcyjnego  - 1 900 zł oraz dodatek specjalny – w wysokości 
od 20 % do 40 % wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego i  czwarta część 
składowa – dodatek za wysługę lat. 
Przewodnicząca R.G. zaznaczyła, Ŝe w konsultacji z pracownikami gminy tj. z Panią 
Skarbnik, która dysponuje finansami, w konsultacji z Wójtem elektem – bo kaŜdy ma jakieś 
oczekiwania , kiedy przychodzi do pracy, wypracowała projekt uchwały, który państwo radni 
otrzymali w tej chwili. 
Pani Przewodnicząca przedstawiła treść projektu w/w uchwały. / w załączeniu /  

- wynagrodzenie zasadnicze –  5.000  zł, 
- dodatek funkcyjny           -  1.800  zł  
- dodatek specjalny          -   30 %  wynagrodzenia zasadniczego i dodatku 

funkcyjnego w wysokości   -  2 040 zł 
- dodatek za wysługę lat         - 5 % wynagrodzenia zasadniczego 

oraz przedstawiła wynagrodzenie Wójta poprzedniej kadencji , dodając, Ŝe wynagrodzenia są 
jawne , podane w internecie ale moŜe nie wszyscy zaglądali. 
      - wynagrodzenie zasadnicze - 5 000 zł 
      - dodatek funkcyjny  - 1 800 zł 
      -     dodatek specjalny  - 1 360 zł  

- maksym wysługa lat w wys.   – 20 %  
Przewodnicząca stwierdziła, Ŝe zaproponowane przez nią po konsultacji te części składowe 
wynagrodzenia razem , są niŜsze niŜ poprzedniego Wójta Gminy o 70 zł. 
Pani Przewodnicząca poprosiła Wójta Gminy o zabranie głosu. 
Pan Wójt stwierdził, Ŝe jeszcze decyzji nie podjął ale ma takie uprawnienia dające poprzez 
Ustawę o samorządzie gminnym powołania zastępcy i rozwaŜa taką moŜliwość, więc 
proponuje Radzie obniŜenie o 10 % dodatku funkcyjnego oraz dodał, Ŝe opuści teraz salę 
obrad wraz z małŜonką aby nie stresować państwa., prosząc o podjęcie dobrej decyzji. 
Pani Przewodnicząca zwracając się do radnych zaznaczyła, Ŝe wola Pana Wójta jest taka i 
powinniśmy ją szanować , więc bardzo prosi zmniejszyć dodatek funkcyjny o 10 % w swoim 
projekcie uchwały. Po odjęciu 180 zł tj. 10 %. Pozostaje suma 1 620 zł. 
Pani Przewodnicząca zapytała, kto chciałby zabrać głos w dyskusji , czy zaproponować inne 
składniki wynagrodzenia niŜ zostały przedstawione w projekcie uchwały. 
Wiceprzewodniczący R.G. – Pan Zygmunt Kaska zwracając się do Pan i Panów radnych 
stwierdził, Ŝe muszą zdecydować o zarobkach Wójta i dodał, Ŝe ładnie z jego strony, Ŝe 
zrzeka się tych 10 % i jest to gest i wyjście jakby do nas ale to my decydujemy o tym, czy 
przyjmujemy czy nie przyjmujemy i Pan radny chciałby, Ŝebyśmy się wszyscy wypowiedzieli 
a nie tylko Pani Przewodnicząca bo kaŜdy ma do tego głos. Pan Wójt uczynił ładny gest, Ŝe 
nie chce słyszeć, nie chce widzieć co będziemy robić, bo to się decyduje o jego zarobkach , 
chce osiągnąć wynik finalny ale ten wynik finalny my musimy zdecydować. 
Wiceprzewodniczący R.G. zachęcił aby nie wstydzić się i prosi - niech kaŜdy zabierze głos 
co na to sądzi bo od tego jesteśmy tu, Ŝebyśmy tą uchwałę podjęli. 
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Radny – Pan Andrzej Grasiak stwierdził, Ŝe nie chciałby wywoływać dyskusji ale to co 
zaproponował Pan Wójt ująć 10 % dodatku funkcyjnego jest jak najbardziej na miejscu, tylko 
dowiedzieliśmy się, Ŝe Wójt na pewno powoła zastępcę , więc te koszty utrzymania Urzędu 
znacznie wzrosną , więc nie chciałby tu szerzej rozwijać dyskusji ale jest to takie trochę 
niezręczne. 
Radny – Pan Sebastian Trojanowski zwrócił uwagę, Ŝe Pan Wójt rozwaŜa zastępcę i jego 
zatrudnienie . 
Wiceprzewodniczący R.G.  – Pan Krzysztof Janicki nadmienił Ŝe:” tak jak tu radny 
powiedział, Ŝe Wójt rozwaŜa ale radny Janicki podtrzymuje swoje zdanie i uwaŜa, Ŝe jest to 
osoba młoda i obciąŜenie dla gminy będzie z racji tej pensji jeszcze niŜsze ze względu na to, 
Ŝe na wysługę lat bo 5 % a nie 20 % i radny uwaŜa, Ŝeby się nie spalił nasz ten młody Wójt za 
przeproszeniem tak szybko, to według Pana radnego wskazane byłoby , jeŜeli byłaby tu druga 
głowa do myślenia , bo jak widzieliśmy nasz Wójt poprzedni nie zawsze sobie dawał radę i 
zdąŜał ze wszystkim, wszystko ogarnąć. Pan radny podkreślił, Ŝe takie jest jego zdanie 
wirtualne , czy powoła radny nie wie ale to jest gest z jego strony. Ujmując to i ujmując 
wysługę lat będzie to sporo mniejsze  obciąŜenie dla finansów gminy. 
Przewodnicząca R.G. zapytała czy są ktoś z państwa radnych chciałby zawnioskować o inne 
części składowe wynagrodzenia dla Wójta niŜ przedstawione przez Przewodniczącą ? 
Nikt więcej nie zgłosił innych propozycji . 
W związku z powyŜszym Pani Przewodnicząca zaproponowała przystąpienie do głosowania 
projektu uchwały zaproponowanej państwu radnym ze zmianą w § 1 w pkt. 2 – dodatek 
funkcyjny w wysokości nie 1 800 zł tylko 1 620 zł , w pkt. 3 nie 2040  zł  tylko 1 986 zł . 
Pan radny – Dariusz Uchman zwrócił uwagę, Ŝe z jego wyliczeń inaczej wychodzi. 
Pani Przewodnicząca poprosiła aby Pan radny Dariusz Uchman policzył w pkt. 3. 
Po wyjaśnieniu przez Panią Sekretarz i  sprawdzeniu wszelkich działań Pani Przewodnicząca 
przedstawiła projekt uchwały w ostatecznym jej brzmieniu, z wyszczególnieniem 
proponowanych wysokości poszczególnych części składowych wynagrodzenia. 
- wynagrodzenie zasadnicze  - 5 000 zł 
- dodatek funkcyjny   - 1 620 zł  
- dodatek specjalny  - w wysokości 30 % wynagrodzenia zasadniczego i 

dodatku funkcyjnego w wysokości 1 986 zł 
- dodatek za wysługę lat w wysokości do 20 % miesięcznego wynagrodzenia zasadniczego po 

udokumentowaniu okresu zatrudnienia zgodnie z 
obowiązującymi przepisami  

Przewodnicząca R.G. poprosiła o przegłosowanie przedstawionego projektu uchwały.  
Uchwała Nr II/3/10 w sprawie ustalenia wynagrodzenia miesięcznego dla Wójta Gminy 
Cegłów. Uchwała w załączeniu. 
Uchwałę przegłosowano i podjęto jednogłośnie. Głosowało  14 radnych obecnych na sali 
obrad. 
Pan radny – Dariusz Uchman poprosił Pana Wójta aby wrócił na salę obrad. 
Pani Przewodnicząca poinformowała Wójta, Ŝe rada Gminy jednogłośnie przyjęła 
zaproponowane przez nią stawki wynagrodzenia z sugestią Pana w dodatku funkcyjnym , 
czyli nie 1 800 zł w dodatku funkcyjnym, tylko 1 620 zł tj. o 180 zł mniej niŜ przewidywał 
projekt uchwały. 
Pan Wójt podziękował serdecznie Wysokiej Radzie i dodał, Ŝeby nie było przeraŜenia bo są 
to kwoty brutto. Pan Wójt nadmienił, Ŝe postara się wykorzystać te środki dla dobra gminy a 
radnym serdecznie dziękuje za okazane zaufanie i dodał, Ŝe  postara się odpłacić własną pracą 
na rzecz naszej wspólnoty. 
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Pani Przewodnicząca poinformowała, Ŝe przesunęła ten punkt, czekając na radnego 
Chmielewskiego  ale nie ma go więc moŜe nadejdzie za chwilę i kontynuując stwierdziła, Ŝe 
mamy przez sobą projekt uchwały dotyczący wyboru składu osobowego i ilościowego stałych 
Komisji  Rady Gminy oraz ich Przewodniczących. 
Pani Przewodnicząca przypomniała, Ŝe nasza Rada pracuje w czterech Komisjach stałych : 
Komisji Rewizyjnej, w Komisji Finansów i Funduszy Unijnych, Komisji Oświaty, Kultury, 
Sportu, Zdrowia i Spraw Socjalnych oraz w Komisji Rolnictwa , Bezpieczeństwa 
Publicznego, Ochrony P/PoŜarowej i Ochrony Środowiska . 
W poprzedniej kadencji tj. w czwartej i piątej kadencji skład ilościowy Komisji był 
następujący: - skład Komisji Rewizyjnej jest 5 –osobowy i zobowiązuje nas do tego zapis 
statutowy, natomiast wszystkie inne Komisje miały zapis od 4 do 6 członków. JeŜeli jest wola 
państwa radnych , Ŝeby skład osobowy tych trzech Komisji poza Rewizyjną był inny, to za 
chwilę posłuchamy propozycji , przy czym Pani Przewodnicząca  przypomina, Ŝe kaŜdy 
radny ma obowiązek pracować w jednej Komisji a w przypadku naszej Rady maksymalnie w 
dwóch. Przewodniczący i Wiceprzewodniczący Rady nie mogą być członkami Komisji 
Rewizyjnej.  Przewodnicząca zaproponowała aby zacząć od składu ilościowego Komisji czy 
od 4 do 6 czy ściśle 5 nadmieniając, Ŝe bez widełek jest niebezpieczeństwo, Ŝe ktoś moŜe się 
nie zmieści albo będzie brakowało nam do wypełnienia składu, więc widełki są zawsze 
bardziej bezpieczne. Zostały przygotowane kartki, na które państwo radni mogą wpisywać się 
do poszczególnych Komisji ale po uchwaleniu ich składu ilościowego a następnie jest 
propozycja przegłosowania składu osobowego . JeŜeli składy będą większe niŜ np. ustalimy, 
to wtedy trzeba będzie przegłosować poszczególnych członków danej Komisji , jeśli sami nie 
zmienią Komisji. JeŜeli juŜ ustalimy składy ilościowe i osobowe Komisji, to kaŜda Komisja 
ukonstytuuje się we własnym zakresie i wybierze ze swojego składu Przewodniczącego tej 
Komisji. Na Przewodniczących ciąŜy obowiązek przygotowania planów pracy na kaŜdy rok , 
sprawozdania z tej pracy oraz przygotowywania posiedzeń poszczególnych Komisji ale nie 
jest to trudne czy nie do zrobienia. Pani Przewodnicząca bardzo zaprasza, jeśli ktoś uwaŜa, Ŝe 
ma predyspozycje, czas i moŜliwości oraz wiedzę w danym zakresie . KaŜdy na pewno juŜ 
przemyślał i zna swoje predyspozycje do pracy w konkretnej Komisji. 
Pani Przewodnicząca zgłosiła swój  wniosek aby skład trzech Komisji oprócz Komisji 
Rewizyjnej był od 4 do 6 osób i zwróciła się z pytaniem czy są  jeszcze inne wnioski , jeŜeli 
chodzi o skład ilościowy członków tych trzech Komisji. 
Wiceprzewodniczący – Pan Krzysztof Janicki zgłosił propozycje o podwyŜszyć widełki od 
4 do 7 , bo jeŜeli ktoś się zgłosi i będzie miał chęć pracy w Komisji to Ŝeby go nie wykluczać 
a wie z poprzedniej kadencji, Ŝe często  bywa tak, Ŝe są waŜne sprawy na Komisjach a 
przychodzi dwóch , trzech radnych a jeŜeli będzie więcej, będzie większa moŜliwość . 
Pani Przewodnicząca rozumie, Ŝe jest to wniosek formalny, Ŝeby było od 4 do 7 osób. 
Radny – Pan Andrzej Grasiak zaznaczył, Ŝe tak jak Pani Przewodnicząca powiedziała 
Komisje oprócz Rewizyjnej z widełkami od 4 do 6 – tak było w piątej kadencji i uwaŜa,  Ŝe to 
się sprawdziło i naleŜałoby to teraz powtórzyć. 
Pani Przewodnicząca podziękowała i zwróciła się do Pana radnego Janickiego, Ŝe tak jak 
sam wie na  obecność na Komisjach nie mamy wpływu, więc czy przyjdzie na Komisję 2 
osoby czy cały skład , to zaleŜy od człowieka . Na pewno są sprawy wyjątkowe, róŜne , 
losowe kiedy nie moŜemy z pewnych względów ale wszyscy radni świadomi byli, Ŝe 
poddając się pod głosowanie na wybór radnego gminy, Ŝe powinni być w jakimś stopniu 
dyspozycyjni. 
Z uwagi na to, Ŝe wniosek radnego Janickiego jest dalej idący Przewodnicząca poprosiła o 
przegłosowanie, kto jest za tym aby ilościowy skład trzech Komisji był od 4 do 7 ? 
Wniosek przegłosowano z wynikiem: 4 osoby – za 
     10 osób    - przeciw 
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     wstrzymujących głosów – nie było 
Przewodnicząca poddała pod głosowanie następny  wniosek z propozycję, Ŝeby było tak jak 
w poprzedniej kadencji tj. Ŝeby składy osobowe Komisji były od 4 do 6 oprócz Rewizyjnej. 
Wniosek przegłosowano i przyjęto z następującym wynikiem: 
       11 osób  - za 
         1 osoba  - przeciw 
         2 osoby wstrzymało się od głosu 
Głosowało 14 radnych obecnych na sali obrad . 
Przewodnicząca R.G. stwierdziła, Ŝe w związku z powyŜszym moŜemy uzupełnić w 
projekcie uchwały w § 1 – ustala się składy ilościowe stałych Komisji Rady Gminy za 
wyjątkiem Komisji Rewizyjnej w liczbie 4 – 6. 
Następnie Pani Przewodnicząca zaproponowała aby wyłoŜyć kartki aby kaŜdy mógł się 
wpisać w jakiej Komisji chce pracować i zapytała czy są inne propozycje niŜ ta, którą 
przedstawiła . Nie zgłoszono innych propozycji. 
Pani Przewodnicząca ogłosiła 10 minut przerwy . 
O godzinie 1750  przybył radny – Pan Radosław Chmielewski . 
Po przerwie Przewodnicząca R.G. wznowiła obrady, wyjaśniając, Ŝe była to konieczność, 
Ŝeby na następnej sesji jeszcze raz nie wracać do tego tematu. 
Radni zapisali swój akces do poszczególnych Komisji, z którego wynika, Ŝe do Komisji 
Oświaty zapisało się 7 osób, do Komisji Rolnictwa – 6 osób, do Komisji rewizyjnej – 5 osób i 
do Komisji Finansów – 7 osób. 
Przewodnicząca stwierdziła, Ŝe podczas przerwy rozmawiała  radnymi i jest taka wola aby 
nikomu nie zamykać drogi do pracy w komisji, którą sobie wybrał , więc bardzo prosi o 
przegłosowanie jeszcze raz wniosku radnego Janickiego aby skład Komisji był widełkowy i 
był w granicach 4 – 7 osób. Gdybyśmy pozostali przy składzie 4 – 6 to głosowalibyśmy kaŜde 
nazwisko i byłoby niebezpieczeństwo, Ŝe wśród dwóch „siódemek” Komisji Oświaty i 
Finansów ta sama osoba byłaby wycięta a kaŜdy musi pracować przynajmniej w jednej 
Komisji. 
Przewodnicząca R.G. poprosiła o przegłosowanie wniosku radnego Janickiego, Ŝeby skład 
ilościowy Komisji  oprócz Komisji Rewizyjnej był od 4 do 7 . 
Wniosek przegłosowano i przyjęto jednogłośnie. 
Pani Przewodnicząca uwaŜa, Ŝe najlepiej będzie jeśli nie będziemy decydowali jako cała 
Rada, kto ma być Przewodniczącym danej Komisji. Osoby, które wezmą na siebie ten cięŜar i 
miły obowiązek przewodniczenia, zdają sobie sprawę jaka praca ich czeka, więc świadomie 
podejmą taką decyzję. Z uwagi na to, Ŝe w Komisjach są osoby podwójnie zapisane, więc 
Przewodnicząca proponuje aby kaŜda Komisja zrobiła to po kolei aby państwo radni mogli się 
ukonstytuować , następnie zostanie podkreślone to nazwisko, wpisane do projektu uchwały i 
będzie głosowany juŜ całościowo projekt uchwały. 
Przewodnicząca ogłosiła kolejne 5 minut przerwy na ukonstytuowanie się poszczególnych 
Komisji. 
Po przerwie Przewodnicząca zaznaczyła, Ŝe są wybrane składy ilościowe i osobowe 
poszczególnych Komisji a Komisje we własnym składzie ukonstytuowały się i teraz 
będziemy głosowali projekt uchwały w sprawie wyboru  składu osobowego  i ilościowego 
stałych Komisji Rady Gminy oraz ich Przewodniczących .  
Przed podjęciem uchwały Przewodnicząca poinformowała, Ŝe w wyniku głosowania jawnego 
, które za chwilę się odbędzie do wszystkich Komisji, dokonano wyboru zgodnie z propozycją 
złoŜoną przez państwa radnych . 
Komisja Rewizyjna 
 
1. Pan Piotr Juszczak 
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2. Pan Dariusz Uchman 
3. Pan Andrzej Grasiak 
4. Pan Sebastian Trojanowski 
5. Pan Radosław Chmielewski 
Komisja Rewizyjna konstytuując się wybrała na Przewodniczącego – Pana Sebastiana 
Trojanowskiego. 
 
Komisja Finansów i Funduszy Unijnych  
 
1. Pan Dariusz Uchman  
2. Pan Sebastian Trojanowski 
3. Pani Zuzanna Chabiera  
4. Pani Beata Sadowska 
5. Pan Zygmunt Kaska 
6. Pan Stanisław Wąsowski 
7. Pani Jolanta Leszczyńska 
Po ukonstytuowaniu Komisja wybrała  na Przewodniczącego – radnego Dariusza Uchmana 
 
Komisja Rolnictwa  
 
1. Pan Zygmunt  Kaska  
2. Pan Krzysztof Janicki 
3. Pani Zuzanna Chabiera  
4. Pan Jerzy Murawski  
5. Pan Sławomir Kaczmarek  
6. Pan Stanisław Wąsowski 
Na Przewodniczącego Komisja wybrała radnego – Pana Zygmunta Kaskę. 
 
Komisja Oświaty 
1. Pani Teodora Wójcik 
2. Pan Krzysztof Janicki 
3. Pan Andrzej Grasiak 
4. Pan Piotr Juszczak 
5. Pan Sławomir kaczmarek 
6. Pani Jolanta Leszczyńska 
7. Pan Marek Walecki 
Na Przewodnicząca Komisja po ukonstytuowaniu wskazała Jolantę Leszczyńską . 
Pani Przewodnicząca zwróciła się z pytaniem, kto z państwa radnych jest za takim składem 
osobowym, ilościowym oraz za zaproponowanymi Przewodniczącymi poszczególnych 
Komisji . 
Radny - Pan Dariusz Uchman zwrócił uwagę, Ŝe w uchwale w § 3 jest błąd, poniewaŜ Rada 
Gminy w poprzedniej kadencji zmieniała powołując całkiem nową uchwałę i ten numer jest 
prawdopodobnie nieaktualny. 
Pani Sekretarz wyjaśniła, Ŝe za kaŜdym razem było w sprawie zmiany uchwały ale sprawdzi 
aby był prawidłowy zapis. 
Uchwała Nr II/4/10 w sprawie wyboru składu osobowego i ilościowego stałych Komisji 
Rady Gminy oraz ich Przewodniczących ./ w załączeniu /. 
Uchwałę przegłosowano i podjęto jednogłośnie. 
Głosowało 15 radnych obecnych na sali obrad.  
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Pani Przewodnicząca podkreśliła, Ŝe – aby Komisja pracowała musi być quorum , czyli w 
przypadku 7 osób – cztery osoby w składzie Komisji i poprosiła aby radni starali się bywać na 
posiedzeniach , Ŝeby nie było problemu jeśli chcemy coś waŜnego opracować . Rada Gminy 
pracuje na sesjach oraz na Komisjach , więc, Ŝeby sesje przebiegały sprawnie powinna być 
merytoryczna praca w Komisjach i wtedy pozostaje na sesji rzeczywiście tylko 
przegłosowanie róŜnych wniosków i propozycji wysuniętych na Komisjach Rady Gminy. 
 
Ad. pkt. 8. 
Przewodnicząca R.G. zwróciła się z pytaniem, czy w punkcie interpelacje i zapytania ktoś z 
państwa radnych ma jakieś zapytania do Wójta Gminy, czy ktoś z państwa sołtysów. 
Nikt nie zgłosił pytań do Wójta. 
 
Ad. pkt. 9. 
Przewodnicząca R.G. zwracając się do państwa radnych nadmieniła, Ŝe juŜ dochodziły do 
niej głosy, Ŝe sesje są zwoływane „na wariackich papierach” więc wyjaśnia, Ŝe taki był 
wymóg ustawowy , poniewaŜ  Przewodnicząca musiała zwołać sesję w ciągu 7 dni od 
ogłoszenia przez Państwową Komisję Wyborczą w Dzienniku Ustaw – komunikatu o wyniku 
zbiorowych wyborów na terenie całej Polski i te dwie sesje zostały zwołane w trybie prawie 
nadzwyczajnym . Normalnie sesję zwołujemy w innym trybie i na 7 dni kaŜdy z państwa 
dostaje materiały i zawiadomienie a oprócz pisemnych zawiadomień na e-maile będą 
wysyłane zawiadomienia, Ŝeby nie było problemu. 
Pani Przewodnicząca przekazała aby w przypadku, gdy ktoś się spóźni to do dobrego 
zwyczaju naleŜałoby aby powiadomić Przewodniczącą, lub jeśli będzie to Komisja – to 
Przewodniczącego Komisji lub biuro Rady – do pani Karmasz wykonać telefon abyśmy nie 
czekali oraz Ŝeby obrady przebiegały sprawnie . 
Następnie Pani Przewodnicząca przypomniała , Ŝe przez dwie kadencje poprzednie 
wszystkie sesje odbywały się w czwartki i o godzinie 1500. W czwartki Przewodnicząca R.G. 
ma dyŜur i w czwartki  równieŜ dyŜur ma Mecenas, czyli jest zawsze wtedy do państwa i 
naszej dyspozycji. W róŜnych gminach jest to róŜnie, czasami w godzinach południowych , 
czy przedpołudniowych ale taka była propozycja Ŝeby było to godzina 1500, kiedy jeszcze 
Urząd pracuje przez godzinę, Ŝebyśmy mogli skorzystać z kserokopiarki, czy merytorycznej 
pomocy pracowników, natomiast Ŝeby nie wydłuŜać obrad sesji do północy. 
Pani Przewodnicząca  zapytała czy ktoś z państwa radnych ma inny wniosek co do terminu 
sesji . 
Nikt z radnych nie zgłosił innych wniosków ani propozycji. 
W związku z powyŜszym Przewodnicząca stwierdziła, Ŝe zostaje tak jak było dotychczas. 
Następnie Przewodnicząca R.G. poinformowała, Ŝe w okresie między kadencyjnym 
wpłynęły następujące  pisma do Rady Gminy , czy do Przewodniczącego : 
1. Uchwała składu orzekającego RIO w Warszawie Zespół w Siedlcach z dnia 3 grudnia w 

sprawie opinii o przedłoŜonym przez Wójta Gminy Cegłów uchwały budŜetowej i  tu 
Przewodnicząca prosi aby z tym pismem zapoznał się Przewodniczący Komisji Finansów. 

2. Przewodnicząca otrzymała równieŜ pisma od Marszałka Województwa oraz od Kolei 
Mazowieckich i od dnia dzisiejszego mamy więcej pociągów i półtoraroczna determinacja 
Przewodniczącej spowodowała to, Ŝe zatrzymują się przyspieszone pociągi w Cegłowie i 
nie jesteśmy tą najgorszą Polską i mamy wydłuŜone linie z Mińska do Mrozów ale o tym 
szerzej Przewodnicząca poinformuje na następnej sesji .  

3. Z RIO 29 listopada wpłynęło do Przewodniczącego Rady Gminy pismo w sprawie 
stwierdzenia niewaŜności  w uchwałach podatkowych w sprawie uchwały o podatkach i 
opłatach lokalnych . Pismo to Przewodnicząca przekaŜe Przewodniczącemu Komisji 
Rewizyjnej . 
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4. Przewodnicząca poinformowała, Ŝe wpłynęło do Urzędu Gminy pismo od Pnów 
Smuniewskich i Pana Branickiego i w tym temacie wyjaśnienia udzieli Pani Sekretarz . 

5. Pani Sekretarz przekazała, Ŝe Panowie Smuniewscy i Pan Branicki będący właścicielami 
działek połoŜonych przy cmentarzu rzymskokatolickim w Cegłowie wezwali organ – 
wprawdzie nie bardzo właściwy, bo Wójta a nie Radę, w sprawie cofnięcia naruszenia 
prawa w uchwale w sprawie uchwalenia Studium Uwarunkowań i Kierunków 
zagospodarowania Gminy Cegłów. Pismo wpłynęło po upływie końca kadencji, 
18.11.2010 r. Zainteresowani otrzymali zawiadomienie, Ŝe niezwłocznie po 
ukonstytuowaniu się Rady Gminy, ich pismo zostanie to przekazane Radzie. Jest to 
postępowanie szykujące jakby zaskarŜenie, bo zanim zainteresowanie zaskarŜą uchwałę 
Rady muszą wezwać organ do usunięcia, w ich mniemaniu, naruszenia prawa i jeŜeli 
organ się tym w ciągu 30 dni nie zajmie, to zainteresowani kierują skargę do WSA.. 

Pani Przewodnicząca zwróciła uwagę, Ŝe jak widać mamy juŜ pracę dla poszczególnych 
Komisji i na pewno będą jeszcze zmiany budŜetowe, więc bardzo prosi Komisję Finansów o 
współpracę z Panią Skarbnik. 
Następnie Przewodnicząca poinformowała, Ŝe przyszła korespondencja, którą pozwoli sobie 
przekazać a jest ona zaadresowana na Radę Gminy i do radnych więc państwo moŜe zdradzą 
nam tajemnicę co to jest . Przewodnicząca przekazała korespondencję następującym radnym: 
Pan Zygmunt Kaska, Pan radny – Dariusz Uchman, Pan Sebastian Trojanowski , Pan Piotr 
Juszczak, Pan Krzysztof Janicki i są to gratulacje w związku z wybraniem na radnego gminy. 
Przewodnicząca przekazała numer swojego telefonu do dyspozycji: 25 757 01 51 oraz  
kom. 507 108 309, natomiast telefony państwa radnych złoŜone są informacje w biurze Rady 
Gminy. Następnie Przewodnicząca poinformowała, Ŝe sesja jest między świętami a Nowym 
Rokiem, poniewaŜ jest zamknięcie budŜetu i tak jest wymóg i dobrze byłoby aby była to sesja 
opłatkowa i zapytała radnych o opinię w tej sprawie. Radni wyrazili zgodę i zgodnie z 
sugestią  Pani Sekretarz z uwagi na to, Ŝe 31 grudnia Bank pracuje do 1100 Przewodnicząca 
zaproponowała aby ze względu na kolejna wyjątkową sytuację była to 29 grudnia tj. środa. 
Pani Przewodnicząca  nadmieniła, Ŝe na stronie Urzędu na pewno są nazwiska radnych ale 
prosi aby się przedstawili wszystkim innym obecnym a przede wszystkim sołtysom . 
Radni przystąpili do zaprezentowania się: 
Pan Krzysztof Janicki – w poprzedniej kadencji był w Radzie , rolnik ze wsi Kiczki 
Teodora Wójcik – trzecia kadencja w Radzie Gminy , nauczyciel, radna z Cegłowa 
Zygmunt Wojciech Kaska – radny z Piaseczna, emeryt 
Andrzej Grasiak – trzecia kadencja w Radzie Gminy, Poczta Polska , konwojent, radny z 
Podciernia  
Zuzanna Chabiera – radna z Mieni, pierwszy raz w Ŝyciu  
Jolanta Leszczyńska – nauczycielka w szkole Podstawowej w Wiciejowie, zameldowana w 
Wiciejowie , zamieszkała w Tyborowie 
Sławomir Kaczmarek - radny z Mieni, pedagog od 10 lat i ratownik medyczny od lat 3 
Radosław Chmielewski – pracuje jako handlowiec, radny z Cegłowa, pierwsza kadencja 
Piotr Juszczak – radny z Huty z Kuflewskiej i Podskwarnego , pierwsza kadencja 
Dariusz Uchman – radny z Rudnika, kadencja druga, nauczyciel nauk dydaktycznych 
Sebastian Trojanowski – główny specjalista Agencja Rozwoju Mazowsza , pozyskiwanie i 
realizacja projektów unijnych  
Beata Sadowska – mieszkanka Cegłowa, pracownik biurowy w Warszawie , debiut w Radzie 
Stanisław Wąsowski – radny z Cegłowa, pierwsza kadencja 
Jerzy Murawski – pracownik ZGK, pierwsza kadencja  
Marek Walecki – radny z Posiadał, druga kadencja  
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Ad. pkt. 11. 
Przewodnicząca Rady Gminy – Pani Teodora Wójcik po wyczerpaniu wszystkich 
punktów porządku obrad dokonała zamknięcia II zwyczajnej sesji Rady Gminy 
Na zakończenie zabrał głos Pan Wójt gratulując serdecznie nowym Przewodniczącym nowej 
Rady , jak równieŜ Pani Teodorze wyboru na Przewodniczącą oraz Wiceprzewodniczącym – 
Panu Kasce i Panu Janickiemu 
 
        Przewodnicząca Rady Gminy 
        (-) mgr inŜ. Teodora Wójcik 
 
Sesja zakończyła się o godz. 1840 

Protokołowała : E. Karmasz  
 


